
Zápis  
z 8. zasedání Akademického senátu UHK dne 10. prosince 2008 

__________________________________________________________ 
 
Přítomni: doc. Gavalcová, PhDr. Jan Mervart (FF), Ing. Karol Radocha (PdF),  
Tomáš Juříček (FIM),  
 
JUDr. Miroslav Mitlöhner, Mgr. Jiří Štěpán (FF), 
Ing. Ditrichová, Ing. Mls, Mgr. Filip Rubáček (FIM), 
Mgr. Iva Bartošová, RNDr. Jitka Kühnová, Mgr. Václav Maněna (PdF), 
 
Vítězslav Louda, Michal Munzar, Petr Rezek (SK za FF),  
Jiří Šťovíček, Vojtěch Talášek, Alena Vejsadová (SK za FIM), 
Kateřina Francová, Kamila Ryvolová, Lukáš Vízek, Filip Sedlák (SK za PdF). 
 
Omluveni: Mgr. Lenka Horáková (AK za FF - účast na konferenci) 
 
Nepřítomni: Martina Týblová (SK za FF) 
 
Hosté: Jeho Magnificence doc.  RNDr. Josef Hynek,  MBA, Ph.D., doc. RNDr. PhDr. 
Antonín Slabý, CSc., prorektor pro tvůrčí činnost a vnější vztahy, PhDr. Dana 
Musilová, CSc., prorektorka pro vnitřní záležitosti, PaedDr. Monika Žumárová, Ph.D. , 
prorektorka pro strategii a rozvoj, doc. Ing. Vladimír Jehlička, CSc, děkan PdF, Ing. 
Stanislav Klik, Ph.D., kvestor UHK, Mgr. Jaroslav Kacetl,  Pavel Kopeček, Lukáš 
Popp (na části jednání přítomna doc. PhDr. Iva Jedličková, CSc) 
 
Prezenční listina je přílohou tohoto zápisu. 

Jednání otevřela a vedla doc. Gavalcová. Přivítala všechny senátorky a senátory 
a také hosty přítomné na zasedání.  

Program zasedání byl navržen následovně:

1. Novela Statutu UHK (předkládá doc. Josef Hynek, rektor UHK)  
2. Představení se a volba zástupce UHK na delegáta do sněmu RVŠ 

(neobsazené místo zástupce UHK ve sněmu RVŠ - doplnění bodu 
projednávaného na zasedání AS UHK konaného dne 29.10.)  

3. Ukončení členství Lukáše Vízka v AS UHK a obsazení uvolněného místa ve 
studentské komoře AS UHK  

4. Návrh na vytvoření elektronického kurzu "Senát" ve WebCT (předkládá Mgr. 
Václav Maněna)  

5. Různé  

Doc. Gavalcová vznesla na přítomné členy AS UHK dotaz, zda ve smyslu Volebního 
a jednacího řádu AS UHK si nepřeje někdo doplnit program jednání dalším bodem, 
nebo změnit pořadí projednání uvedených bodů.  

Bod 1: Novela Statutu UHK (předkládá doc. Josef Hynek, rektor UHK)  
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Doc. Gavalcová uvedla, že jde o návrh novely Statutu UHK jako vnitřního předpisu 
UHK, a to ve formě materiálu označeného jako II. Změny Statutu UHK. Předkládá ho 
rektor doc. Hynek. Jde o 2 změny v přílohách č. 3 (Celoživotní vzdělávání na UHK)  a  
č. 4 (Pravidla hospodaření UHK). Smysl změny v příloze 3, bod 2, je umožnění 
financování nákladů na celoživotní vzdělávání např. strukturálními fondy EU, 
v příloze 4 jde v čl. 5, písm. f),  o doplnění možnosti použití prostředků sociálního 
fondu na Flexipass pro zaměstnance od 1.1.2009.  

Materiál byl projednán na kolegiu rektora dne 3.12.2009 a vyžaduje  schválení AS 
UHK a předkladatel požaduje nabytí účinnosti od 1.1.2009. Po vyzvání rektora doc. 
Hynka navrhovatel předal slovo prorektorce dr. Žumárové. Dr. Žumárová vysvětlila, 
že změny byly navrženy po auditu IDV. Ing. Klik, kvestor UHK, doplnil informace 
týkající se nabídky   Flexipass pro zaměstnance. 

Byla otevřena krátká diskuse. 

AS UHK přistoupil ke schvalování  materiálu II. Změny ve Statutu UHK 
hlasováním. Hlasování proběhlo jako veřejné. 
 
V okamžiku hlasování byl počet přítomných členů SK UHK 11 , akademické komory 
AS UHK 11.  
 
Hlasováno: pro: 22 ,   proti: 0,   zdržel se: 0       
 
Nadpoloviční většinou přítomných členů AS UHK byl materiál II. Změny Statutu 
UHK ve znění předloženém rektorem UHK doc. Hynkem schválen. 

Bod 2: Představení se a volba zástupce UHK na delegáta do sněmu RVŠ 
(neobsazené místo zástupce UHK ve sněmu RVŠ - doplnění bodu 
projednávaného na zasedání AS UHK konaného dne 29.10.) 

Doc. Gavalcová poskytla úvodní informaci: ve shodě s dopisem předsedy RVŠ prof. 
Vladimíra Haasze a podle jednotlivých ustanovení Statutu RVŠ měla delegovat UHK 
prostřednictvím AS UHK nejpozději do 7.11. na příslušných formulářích spolu 7 
zástupců:  
 
1 delegáta UHK do sněmu a předsednictva RVŠ, 
1 delegáta UHK do sněmu RVŠ, 
1 delegáta za každou fakultu, tedy u nás spolu 3 delegáty, 
1 delegáta do Studentské komory RVŠ, 
1 náhradníka do Studentské komory RVŠ. 
 
Toto bylo obsahem předchozího zasedání AS UHK, ale i při prodloužené lhůtě do 
29.10., 10,00 a speciální výzvě akademické senáty fakult k tomuto datu 
nenominovaly kandidáta na delegáta UHK do sněmu RVŠ. Proto se na zasedání AS 
UHK dne 29.10.2008 představilo pouze 6 kandidátů a proběhla tam volba. Delegační 
lístky 6 zvolených kandidátů byly v termínu odeslány Agentuře RVŠ. Podle ústního 
sdělení funkcionářů RVŠ, akceptuje RVŠ delegování i v pozdějším termínu a tím 
UHK i jiným vysokým školám bylo umožněno delegování chybějícího delegáta UHK 
do sněmu RVŠ i po tomto termínu. Senátům fakult FF, FIM a PdF byla adresována 
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opakovaná výzva nominovat kandidáta. Ke 3.12.2008 obdržel AS UHK nominace 2 
kandidátů s předepsaným návrhem podepsaným nejméně 5 členy akademické obce 
a s písemným souhlasem kandidáta, jmenovitě  

- doc. PhDr. Iva Jedličková, CSc, Katedra sociální patologie a sociologie PdF, 

 -  Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph. D.,  Katedra aplikované lingvistiky FIM. 

Vzhledem na tyto okolnosti se budou ucházet o toto jedno místo.  
 
Doc. Gavalcová požádala kandidáty o krátké vystoupení, aby uvedli představu o své 
činnosti v RVŠ a aby také oznámili, v jaké pracovní komisi by chtěli působit. Není už 
možná jejich činnost ve výboru Fondu rozvoje vysokých škol – nominace byly 
uzavřeny k 7.11.2008. 
 
Kandidáti se krátce představili: 

Doc. PhDr. Iva Jedličková, CSc, vedoucí Katedry sociální patologie a sociologie PdF 
UHK, má zájem o práci v pracovní komisi pro vzdělávací činnost nebo v pracovní 
komisi pro přípravu učitelů. Její odborné zaměření je pedagogika a andragogické 
předměty a v minulosti také srovnávací pedagogika. Doc. Jedličková soudí, že je 
důležité srovnávání se zahraničím kvůli směřování UHK. Vždy se cítila být někým, 
kdo vysvětluje, proč je legislativa školství upravena aktuálním způsobem a 
považovala za povinnost být “šiřitelem osvěty“ mezi studenty i pracovníky univerzity. 
Působnost v Radě vysokých škol je pro ni cennou příležitostí jak nejen využít tyto 
zkušenosti, ale hlavně zprostředkovávat pracovníkům vysoké školy názor, jaké 
funkce mají vysoké školy plnit a kam směřuji.  

Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph. D.,  odborný asistent Katedry aplikované lingvistiky FIM 
UHK, zmínil, že má zájem o práci v pracovní komisi pro etiku. Uvedl, že vyučuje 
jazyk anglický a obchodní a podnikatelskou etiku. Pracovní komise RVŠ zabývající 
se etikou existuje zatím 3 roky. Loni vznikl v RVŠ etický kodex v rozsahu 3 stran, což 
je dle Mgr. Kacetla na rozsah málo. Při svém působení v Radě VŠ by se zasadil o 
formulování kodexu etiky. Mgr. Kacetl na porovnání uvedl, že některé firmy mají 
v současné době podrobně rozpracované a značně rozsáhlé etické kodexy a že je 
tedy v rámci této komise prostor na tvorbu nebo vypracování dalších podrobností. 
Nabízí se také spolupráce s některými firmami. Zašel i do detailů (např. propojení 
práva se zodpovědností a povinností).  

K vystoupením kandidátů byla otevřená diskuse: 

Senátor SK Filip Sedlák – dotaz na oba kandidáty: Co konkrétně by chtěli změnit? 

Doc. Jedličková: Bude se snažit o jasné formulace a přesné vymezení pojmů 
v činnostech k prospěchu vysokého školství .  

Mgr. Kacetl uvedl, že by chtěl rozšířit vzorový etický kodex do mnohem 
podrobnějšího tvaru, s cílem mít v komplikovaných situacích nástroj s návody na 
jednání. 
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Dr. Mitlöhner: AS bude mít těžkou úlohu, jelikož oba kandidáti mají co nabídnout. 
K Mgr. Kacetlovi dále uvedl, že norma ať již etická nebo právní má svou hodnotu 
také v jasnosti a stručnosti a doporučil mu ke stávajícímu kodexu napsat komentář. 

Doc. Gavalcová: komise pro etiku Rady VŠ má za úkol rozpracovat stávající kodex. 

Mgr. Kacetl: napsat komentář je věcí celé skupiny lidí na základě jejich diskuse, 
nemůže to udělat on sám. 

Dr. Mitlöhner: vyjádřil názor, že by přesto považoval za důležité napsat komentář. 

Po ukončení diskuse přistoupil AS UHK k volbě zástupce UHK ve sněmu RVŠ. Doc. 
Gavalcová podala návrh, aby volební komise k této volbě byla sestavena z členů AS 
UHK Ing. Mls, Mgr. Maněna a J. Šťovíček. Proti tomuto návrhu nebyly námitky. O 
složení volební komise se hlasovalo veřejně a byla ustavena 20 hlasy přítomných 
senátorů. 
 
Byl uveden způsob volby, rozdáno a poté po označení odevzdáno 22  hlasovacích 
lístků. Po otevření hlasovací urny konstatoval Ing. Mls všech 22 lístků platných a 
kandidáti získali platných hlasů: 
 
Jedličková 8, Kacetl 14 

 
Volební komise konstatovala, že kandidát Mgr. Kacetl získal nadpoloviční většinu 
hlasů přítomných členů AS UHK, proto byl zvolen delegátem UHK ve sněmu RVŠ. 
Doc. Gavalcová poblahopřála zvolenému kandidátovi. 

Bod 3: Ukončení členství Lukáše Vízka v AS UHK a obsazení uvolněného místa 
ve studentské komoře AS UHK  

Doc. Gavalcová uvedla, že Lukáš Vízek, student PdF, oznámil mailem 26.11. a poté 
dopisem ze dne 8. prosince 2008 adresovaným předsedkyni AS UHK jeho rezignaci 
na funkci člena SK AS UHK, a to ke dni 31.12.2008,  z důvodu odchodu v  letním 
semestru 2008/09 na studijní pobyt (program Erasmus) do polského Lublinu. Dopis 
bude přílohou zápisu jednání. AS UHK poděkoval p. Vízkovi za práci a popřál mu 
úspěšný studijní pobyt. 
 
Tím člen SK AS UHK z funkce odstupuje a touto rezignací dle č. 8 VJŘ AS UHK 
zaniká jeho členství v AS UHK. Jelikož se nedávno konaly doplňovací volby do AS 
UHK, a to i na PdF do Studentské komory AS UHK, navíc je splněna podmínka o 
počtu nezvolených kandidátů vyšším než třetina dotyčné komory,  bude na místo 
studenta Vízka zařazen nejvýše umístěný nezvolený kandidát, a to Eliška 
Doležalová, studentka PdF. Doc. Gavalcová požádala dr. Jitku Kühnovou, 
předsedkyni volební komise PdF při doplňovacích volbách, aby předběžně 
informovala Elišku Doležalovou o nástupu do AS UHK a požádala ji, aby se na práci 
AS UHK zúčastňovala od 1.1.2009. Doc. Gavalcová také informovala o tomto stavu 
dr. Miroslava Mitlöhnera v mandátní komisi AS UHK. Tím jsou potřebné formální 
kroky dokončeny.  

 - 4 -



Bod 4: Návrh na vytvoření elektronického kurzu "Senát" ve WebCT (předkládá 
Mgr. Václav Maněna)  

Doc. Gavalcová při otevření tohoto bodu požádala o podstatné informace a vyzvala 
členy senátu, aby případnou diskusi k tomuto tématu nechali do další části zasedání. 

Mgr. Maněna zahájil úvahou o tom, proč se podle jeho názoru ve volbách do senátů 
fakult nebo univerzity projevuje nízká volební účast. Možným řešením by bylo vytvořit 
prostředí – web, kde by student našel základní vysvětlení, k čemu slouží senát a jak 
jeho člen může být prospěšný. Webové stránky UHK se tomu nevěnují. Pro 
elektronické hlasování se Mgr. Maněna přiklání k prostředí WebCT, ve kterém jsou i 
jiné jednotky označeny jako Kurz, i když se nejedná o výukový kurz k předmětu. 
Navrhuje umístit tam základní informace, prostor pro diskusi, část pro potřeby 
vnitřního fungování senátu může být určena uzavřené skupině uživatelů. Mohl by 
tedy sloužit i ke vnitřní koordinovanosti práce senátu. Tento projekt navrhuje jako 
projekt čistě dobrovolný, který nemá cenu, pokud nebude mít podporu studentů. 
Znamená dobrovolnou práci ve volném čase bez nároku na finanční odměnu. Mgr. 
Maněna zdůraznil nynější malou návštěvnost stránek AS a jejich neaktuální obsah.  

Mgr. Rubáček se vyjádřil, že nápad se mu líbí, ale rád by upřesnil, že nynější web je 
aktuální, ale jeho návštěvnost je malá, i když je přístupný pro každého. Problém vidí 
v zájmu návštěvníků. Chystá se nový web, měl by být do dvou let a navrhuje získat 
tam prostor i pro tyto účely včetně diskuse.  

Pan Juříček uvedl, že bychom měli vynaložit snahu na to, jakým způsobem 
zpopularizovat činnost AS UHK. Souhlasí s Mgr. Rubáčkem, že nový kurz by měl 
stejný účinek jak je tomu v současnosti. Studenti ani nevědí, kde informace hledat. 
Navrhuje spíše rozpracovat informace pro studenty. 

Mgr. Maněna nabídl zkušenosti z FF, kde existuje projekt převzatý z kurzu  „První 
kroky na FIM“. Všichni studenti 1. ročníku mají zapsán kurz ve WebCT. Tudíž ho 
používat musí a mohou použít  WebCT i pro jiné účely. Na Filozofické fakultě také 
existuje diskusní fórum se zaměstnanci studijního oddělení.  Mgr. Maněna podotkl, 
že jeho návrh by neměl nahradit oficiální web UHK. Zasazuje se pro využití 
stávajících prostředků bez čekání na nový web. 

Filip  Sedlák: uvedl, že Oliva je pro studenty jeho fakulty neznámá. On ho využil jen 
jednou, kdy zde byl nucen psát zápočtový test. Studenti ho vnímají jako nepřátelský 
systém. Navrhuje FIS. 

Mgr. Maněna zdůraznil univerzální přístupnost WebCT, studenti namítali (Sedlák, 
Francová). 

Doc. Gavalcová zdůraznila, že je potřeba nejdříve myslet na účel. Dále je potřeba  
nedělit senát na studenty a akademické pracovníky. S ohledem na informační a 
vzdělávací účel by měl být určen pro všechny. 

Pan Juříček zmínil, že s tvůrci nového webu UHK diskutoval prostředí „wiki“. Nyní je 
prostor pro sepsání požadavků na funkce nového webu a chápe to jako úkol SK. 
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Mgr. Bartošová zmínila, že studenti PdF, kteří mají povinné souvislé a průběžné 
praxe, mají možnost diskutovat s fakultními učiteli v systému Oliva. 

Kateřina Francová upřesnila své dřívější vyjádření a zkušenost, že se systémem 
naučila pracovat a považuje ho za plně funkční. 

 Mgr. Maněna usuzuje, že studenti budou více motivováni k práci s prostředím 
WebCT. Je přesvědčen, že to bude užitečné. 

Doc. Gavalcová navrhla pokračovat v diskusi detailněji v neformální části zasedání 
AS UHK. 

Bod 5 : Různé 
 
Filip Sedlák si všiml problému po odštěpení FF od PdF volitelný předmět Tělesná 
výchova zajišťuje PdF, ale nic za to nedostáva. Bylo by možné vytvořit ústav, který 
by zastřešoval výuku volitelné TV. 
 
Doc. Hynek odpověděl, že toto není pravda. Probíhá přeúčtování mezi fakultami. 
 
Vojtěch Talášek se dotázal na stav projektové dokumentace na dvě zamýšlené nové 
budovy. 
 
Ing. Klik, kvestor UHK, v odpovědi uvedl algoritmus postupu.  

Ing. Mls: dotaz na pana rektora o ceně grafického manuálu a nového webu vůbec; 
rektor poskytl strukturované informace. 

Rektor UHK doc. Hynek seznámil členy AS s tím, že s prof. Slabým byli pozváni na 
MŠMT, aby  obhajovali také jeden projekt na 2 nové budovy. Výsledek považují za 
nadějný. Doc. Hynek dále informoval senát o získání 12 projektů GAČR pro období 
od 1.1.2009, což považuje za velice významný výsledek zejména v kontextu omezení 
finančních zdrojů. Zmínil se o pokračování ve strukturalizaci PdF a vzhledem na 
nutnost jeho odchodu se se senátem rozloučil. 
  
Mgr. Štěpán vznesl dotaz, zda a kým bude vytvořen nový grafický manuál.  
 
Protektorka dr. Žumárová odpověděl, že se vytvoří nový web i nový grafický manuál, 
na aktivitách se podílí kancléř dr. Tikovský. 9.12. proběhla první schůzka o tvorbě 
nového webu. Je potřeba znát názory a nároky uživatelů, vybrat firmu na analýzu a 
vybrat dodavatele nového webu. Uvedla, jaké hloubky z hlediska struktury univerzity 
se dotkne nový web. 
  
Prof. Slabý dodal, že dodavatelem manuálu bude spíš externí, profesionální firma. 
Mgr. Maněna zdůraznil, že existuje Katedra multimediální tvorby. Mohla by se vypsat 
studentská soutěž na grafický manuál.  
 
Ing. Mls se dotázal, zda je představa, kolik budou stát nové webové stránky.  
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Prof. Slabý: 2,5 mil. Kč. Považuje částku za přiměřenou i za podmínek finančních 
restrikcí v budoucnu a profesionalitu firmy považuje za nutnost.  
 
Další body do různého podány nebyly.  
 
V závěru jednání bylo formulováno usnesení. 
 
Usnesení z jednání AS UHK: 
 
Akademický senát UHK na svém 8. zasedání dne 10. prosince 2008 přijal 
usnesení: 
 
1. AS UHK schválil materiál II. Změny Statutu UHK ve znění předloženém 
rektorem UHK doc. Hynkem, s účinností od 1.1.2009. 
 
2.  AS UHK delegoval na základě vykonaných voleb zástupce UHK v Radě 
vysokých škol pro období 2009 – 2011. Delegátem UHK ve sněmu RVŠ se stal  
Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph. D.,  Katedra aplikované lingvistiky FIM UHK. 
 
Na základě výsledků voleb tím doplnil AS UHK sestavu delegátů UHK v Radě 
vysokých škol na úhrnný počet patřící UHK, a to 7 delegátů (6 delegátů bylo 
zvoleno na zasedání AS UHK dne 29.10.2008).   
 
3. AS UHK vzal na vědomí ukončení členství Lukáše Vízka, člena SK AS UHK, 
dnem 31.12.2008.  Následně od 1.1.2008 bude podle JVŘ AS UHK zařazena do 
AS UHK jako členka její SK Eliška Doležalová, studentka PdF.  
 
O přijetí usnesení hlasovali členové akademického senátu veřejně. V okamžiku 
hlasování bylo v jednací místnosti přítomno 21 členů AS UHK (kvůli pracovním 
povinnostem odešel v průběhu jednání dr. Mitlöhner). 
 
Hlasováno: pro: 21, proti: 0, zdržel se: 0 
 
Usnesení AS UHK bylo přijato jednomyslně. 
 

Plánovaný termín příštího zasedání AS UHK bude upřesněn později. 
                                                                                                        
 
                                                                          doc. RNDr.   Tatiana Gavalcová, CSc  
                                                                           předsedkyně AS UHK 
 
 
V Hradci Králové dne 10. 12. 2008                    
Zapsala: Mgr. Michaela Hnátová 
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	Jednání otevřela a vedla doc. Gavalcová. Přivítala všechny senátorky a senátory a také hosty přítomné na zasedání.  
	- doc. PhDr. Iva Jedličková, CSc, Katedra sociální patologie a sociologie PdF, 
	 -  Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph. D.,  Katedra aplikované lingvistiky FIM. 
	Doc. PhDr. Iva Jedličková, CSc, vedoucí Katedry sociální patologie a sociologie PdF UHK, má zájem o práci v pracovní komisi pro vzdělávací činnost nebo v pracovní komisi pro přípravu učitelů. Její odborné zaměření je pedagogika a andragogické předměty a v minulosti také srovnávací pedagogika. Doc. Jedličková soudí, že je důležité srovnávání se zahraničím kvůli směřování UHK. Vždy se cítila být někým, kdo vysvětluje, proč je legislativa školství upravena aktuálním způsobem a považovala za povinnost být “šiřitelem osvěty“ mezi studenty i pracovníky univerzity. Působnost v Radě vysokých škol je pro ni cennou příležitostí jak nejen využít tyto zkušenosti, ale hlavně zprostředkovávat pracovníkům vysoké školy názor, jaké funkce mají vysoké školy plnit a kam směřuji.  
	Mgr. Jaroslav Kacetl, Ph. D.,  odborný asistent Katedry aplikované lingvistiky FIM UHK, zmínil, že má zájem o práci v pracovní komisi pro etiku. Uvedl, že vyučuje jazyk anglický a obchodní a podnikatelskou etiku. Pracovní komise RVŠ zabývající se etikou existuje zatím 3 roky. Loni vznikl v RVŠ etický kodex v rozsahu 3 stran, což je dle Mgr. Kacetla na rozsah málo. Při svém působení v Radě VŠ by se zasadil o formulování kodexu etiky. Mgr. Kacetl na porovnání uvedl, že některé firmy mají v současné době podrobně rozpracované a značně rozsáhlé etické kodexy a že je tedy v rámci této komise prostor na tvorbu nebo vypracování dalších podrobností. Nabízí se také spolupráce s některými firmami. Zašel i do detailů (např. propojení práva se zodpovědností a povinností).  
	K vystoupením kandidátů byla otevřená diskuse: 
	Senátor SK Filip Sedlák – dotaz na oba kandidáty: Co konkrétně by chtěli změnit? 
	Doc. Jedličková: Bude se snažit o jasné formulace a přesné vymezení pojmů v činnostech k prospěchu vysokého školství .  
	Mgr. Kacetl uvedl, že by chtěl rozšířit vzorový etický kodex do mnohem podrobnějšího tvaru, s cílem mít v komplikovaných situacích nástroj s návody na jednání. 
	Dr. Mitlöhner: AS bude mít těžkou úlohu, jelikož oba kandidáti mají co nabídnout. K Mgr. Kacetlovi dále uvedl, že norma ať již etická nebo právní má svou hodnotu také v jasnosti a stručnosti a doporučil mu ke stávajícímu kodexu napsat komentář. 
	Doc. Gavalcová: komise pro etiku Rady VŠ má za úkol rozpracovat stávající kodex. 
	Mgr. Kacetl: napsat komentář je věcí celé skupiny lidí na základě jejich diskuse, nemůže to udělat on sám. 
	Dr. Mitlöhner: vyjádřil názor, že by přesto považoval za důležité napsat komentář. 

